
 
 

 

Statusrapport prosjekt ”Samarbeid om utvikling av lærings- 
og mestringstilbud i Vestre Viken helseområde”. 
 
Prosjektets hovedmål:  
Etablere samhandlingsforløp som sikrer opplæring og informasjon til pasienter og pårørende 
med fokus på mestring. 
 

 Bidra til å styrke kommunene i sitt forebyggende og helsefremmende arbeid   
 Spisse spesialisthelsetjenestens oppgaver i forhold til opplæring av pasienter og 

pårørende. 

 
 

1. Status 
Pr i dag har styringsgruppen hatt 2 møter og prosjektgruppen har hatt 7 møter. 
 
Det er foretatt en endring i prosjektledelsen. Kurt Kleppe Josefsen går inn som prosjektleder 
i 50% stilling i inneværende år. Dette betyr at vi kan være mer hands-on i vår støtte til å 
utvikle og teste ut tilbud sammen med kommunene.  
 
Sentralt i prosjektet har vært å utvikle helsepedagogisk kompetanse i et samarbeid mellom 
foretaket og de samarbeidende kommuner.  Det har derfor vært stort fokus på å kunne tilby 
kurs i helsepedagogikk og empatisk kommunikasjon som kompetansehevende tilbud til 
kommunene og foretaket. 

 



 
 

 

 
 

 
 
 

2. Lokale aktiviteter 
Prosjektledelse er med i en rekke lokale aktiviteter. De fleste aktiviteter er forankret i lokal 
ledelse og rapporterer ikke gjennom kompetanseoverføringsprosjektet. Erfaringene fra de 
forskjellige aktivitetene vil imidlertid bli spredt gjennom prosjektet slik at alle kommuner og 
hele helseforetaket kan ta del i de. 
 

Pr i dag er det lokale aktiviteter/prosjekter på følgende steder: 
 

 
 
 
 
 
 

Hallingdal 



 
 

 

3. Plan for våren 
Utvikle de enkelte modeller for kurs og opplæring med valgte kommuner 
Gjennomføre kurs i Empatisk kommunikasjon 
Gjennomføre kurs i helsepedagogikk  
 

 

4. Økonomi 
 

Regnskapsutdrag , prosjekt 9407005 Kompetanseoverføring 
Art Tekst Sum (1000) 

5160 Annen variabel lønn 3 

5400 Arbeidsgiveravgift 0 

5600 Kurs seminarer kongresser og lignende 169 

6800 Kontor- og datarekvisita 0 

6820 Trykksaker 0 

  Sum bokført 172 

 
Regnskapet viser et forbruk på kr 172000. det lave forbruket kan i hovedsak forklares ved at det 
ikke er tatt ut lønn for prosjektleder, dette vil først bli regnskapsført i 2014 og at det har tatt 
lengre tid enn forventet å etablere samarbeide mellom Vestre Viken og kommunene.  


